

【发布单位】全国人民代表大会常务委员会

【发布文号】-----

【发布日期】2005-08-28

【生效日期】2005-08-28

【失效日期】-----

【所属类别】国家法律法规

【文件来源】[新华网](#)

全国人民代表大会常务委员会关于批准世界卫生组织《烟草控制框架公约》
的决定

(2005年8月28日通过)

第十届全国人民代表大会常务委员会第十七次会议决定：批准于2003年5月21日经第56届世界卫生大会通过的世界卫生组织《烟草控制框架公约》；同时声明：根据世界卫生组织《烟草控制框架公约》第十六条第五款的规定，在中华人民共和国领域内禁止使用自动售烟机。

Decision of the Standing Committee of
the National People's Congress on
Ratifying the Framework Convention on
Tobacco Control of the World Health
Organization

Adopted on August 28, 2005

The 17th session of the Standing Committee of the Tenth National People's Congress decides to ratify the Framework Convention on Tobacco Control, which was adopted at the 56th conference of the World Health Organization on May 21, 2003, and simultaneously declares that according to Article 16 of Paragraph 5 of the Framework Convention on Tobacco Control of the World Health Organization, any automatic cigarette vending machine is prohibited from being used within the territory of the People's Republic of China.